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Jistě víte, že už tento pátek, tedy 2. července odstartuje v Třeboni tradiční festival, který už přes
deset let pořádá agentura Bárny - tedy Okolo Třeboně 2004. Hlavního ředitele, Pavla Barnáše,
jsem ještě naposlední chvíli vyzpovídal, abychom se dozvěděli, jaké novinky se okolo této akce
dějí a na co se případně vy, jako folkoví posluchači, můžete cestou do Třeboně těšit?

Bárny, proč se kryje tento rok termínově Třeboň se Zahradou?

Letošní začátek prázdnin vyšel právě na tento termín. Takže abych dokázal zajistit pro
účinkující bydlení, nebyl možný jiný termín. S Juppem jsem o tom mluvil hned v červenci
minulého roku, takže se zde nejedná o žádnou truc akci :-) . Navíc si myslím, že dramaturgie
Okolo? směřuje více do multikulturního festivalu a nepřiklání se většinou svým jménem k
jednomu žánru.

Očekáváš kvůli této termínové kolizi nějaký výrazný odliv diváků?

To si opravdu nemyslím. Jsem dokonce přesvědčen, že v dnešní době si lidé nachází své 
festivaly a vytvářejí si k nim vztah. Já sám se snažím vlastně budovat takovou tu pozici
štamgastů. Když už  se někdo rozhodne, že někam pojede, většinou neobjíždí několik festivalů,
ale jde  tam, kde je mu to nejbližší. Když bude chtít poslouchat folk country, pojede třeba právě
na Zahradu. A když bude chtít větší pestrost, od divadla přes koncerty a  doprovodné akce, tak
zrovna právě s ním se potkáme na Okolo Třeboně. Ale to se mohu jen domnívat, že to tak je. 

Co je největším lákadlem na letošní Okolo?

Z prodejnosti vstupenek to vidím na Dana Bártu, Mňágu, J Schmitzra, Járu Cimrmana? A  
zahraniční účastníky - Croft no Five a D. Harrisona.

Došlo k nějakým zásadním změnám co se týče umístění scén nebo času konání koncertů?

Časy v základu zůstávají stejné. Od 18 hod. Ale je více scén. Novinka, na kterou se mnozí ptají,
jsou noční koncerty v pivovaru, a to od 24 hod. Takže naspávejte, v Třeboni nebude čas.

Na koho osobně se Ty letos nejvíc těšíš?
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Na Dana Bártu a Kamila Střihavku.

Budou letos zase nějaké taškařice s Nezmary a Cimrmany?

Ano, to už jsou tradiční akce. Cimrmani mají svůj běh, kde vyhrají vlastně všichni, jelikož 
startovné je věnováno nadaci Slunce pro všechny ( pro handicapované děti). A u Nezmarů je to
zase ,,závod,, na kolech, který naopak už vítěze má vyhlášeného dopředu :-)  

Už jsou známy kapely, které budou hrát na open scéně v parku?

Přesný rozpis je už na http://www.okolotrebone.cz/ , koncerty jsou letos 3  (so, ne , po). V
neděli bude scéna Indies.

V kolik hodin začíná páteční a v kolik sobotní hlavní koncert?

Pátek od 19. hodin, to jsou zárověn Cimrmani od 17 a 20 hod. A So - Po v 18 hod. Pištci v úterý
od 20. hodin.

Bude letos v Třeboni opět free rychlý internet?

Letos přímo v areálu nebude, ale  bude za drobný poplatek vedle zámeckého parku. O to větší
překvapení chystáme na příští rok.

Co zajímavého bys dál ještě čtenářům o Okolo prozradil?

V letošním roce jsem vybaveni nejnovější technikou, jak světla tak zvuk. Protože požadavky
našich hlavních hvězd jsou stále větší. Ale to je v pořádku. Takže je určitě se na co těšit.

Co dalšího v Třeboni tohle léto Vaše agentura chystá?
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Letos bude novinka, Léto v Třeboni - dramaturgii těchto koncertů bych rád do budoucna
směřoval na pohodu a atmosferu lázeňského města Třeboně,  a trochu k generaci našich
rodičů. Pavel Bobek, Marie Rottrová, Hana a Petr Ulrychovi, uvádějící Iva Huttnerová jistě mluví
za vše. Dnes už tradiční Zpátky do Třeboně - vyjímečné koncerty - netradiční spojení. Prostě to
co není běžně na festivalech.

Letos je to na dva dny: 20 .8 Bratři Ebenové, hosté Karel Plíhal, Vladimír Mišík ,Etc., a 21.
8.Vlasta Redl, Každý den jinak, Slávek Janoušek, Šany, a uvidíme, jaké další překvapení nám
nadělí Vlastík  ?to opravdu netuším :-) 

Tak to se nestačím těšit, vyhlídky opravdu lákavé, díky za rozhovor.
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